## Notice of Cash Service Suspension for some outlets of HSBC Bank (China) Company Limited

Dear Customers,

Thank you for your trust and support to HSBC Bank (China) Company Limited.

Wuhan Branch, Chongqing Branch, Qingdao Branch and Shanghai Xujiahui Sub-branch will renovate and upgrade from 30Aug2022 at earliest for duration around 3 months. Cash service will be suspended at Wuhan Branch (cash service resumed), Chongqing Branch (cash service resumed) and Qingdao Branch (cash service resumed). Shanghai Xujiahui Sub-branch will be temporarily closed (reopened).

During this period, you may handle non-cash banking business at Wuhan Branch, Chongqing Branch and Qingdao Branch and visit below outlet in the same city for cash service. During the closure of Shanghai Xujiahui Sub-branch, you can visit below outlet in Shanghai for banking service.

City	Outlets	Address & Phone Number	<b>Business Hours</b>	Services
Wuhan	HSBC Bank (China) Company Limited Wuhan Zhong Nan Sub-branch	Ground Floor East Retail Podium, New Times Business Center, No.442 Wuluo Road, Wuchang District, Wuhan. Phone: (027) 6577 9892	9:00-17:00 Monday to Friday Closed on National / Public Holidays	Corporate Cash Service
Chongqing	HSBC Bank (China) Company Limited Chongqing Yubei Jiazhou Sub-branch	Unit YH3, T9 Podium Building, Evergrande Zhongyu Plaza, No.100 Hongjin Avenue, Longxi Street, Yubei District, Chongqing. Phone: (023) 6366 5626	9:00-17:00 Monday to Friday Closed on National / Public Holidays	Corporate Cash Service
Qingdao	HSBC Bank (China) Company Limited Qingdao Hong Kong Garden Sub- branch	G/F, No. 87 Xiang Gang Zhong Road, Qingdao. Phone: (0532) 8097 3888	9:00-17:00 Monday to Friday Closed on National / Public Holidays	Corporate Cash Service
Shanghai	HSBC Bank (China) Company Limited Shanghai Branch	LG1, IFC, Pudong New District, Shanghai. Phone: (021) 3888 3888	9:00-17:00 Monday to Friday Closed on National / Public Holidays	Full Corporate Service
Shanghai	HSBC Bank (China) Company Limited Shanghai Hong Kong Plaza Sub- branch	SL214, Hong Kong Plaza(South Tower), 283 Central Huaihai Road, Shanghai. Phone: (021) 3888 8618	9:00-17:00 Monday to Friday Closed on National / Public Holidays	Full Corporate Service

Meanwhile, you may also handle banking business by using HSBC China WeChat service account, HSBC China mobile banking, HSBCnet or other self-service terminals. If you have any further questions, please contact your relationship manager or call HSBC Commercial Banking Service Hotline at 400 821 8878.

HSBC Bank (China) Company Limited 26Jul 2022

## 关于汇丰银行(中国)有限公司部分网点物防改造暂停现金服务的通知

## 尊敬的客户:

感谢您长期以来对汇丰银行(中国)有限公司的信任和支持。

武汉分行,重庆分行,青岛分行和上海徐家汇支行兹暂定于 2022 年 08 月 30 日起陆续进行为期 3 个月的物防改造,届时武汉分行(现金服务已恢复),重庆分行(现金服务已恢复),青岛分行(现金服务已恢复)将暂停现金服务,上海徐家汇支行将暂时关闭(已恢复营业)。

在此期间,您仍可以在武汉分行,重庆分行,青岛分行办理各类非现金银行业务,有汇丰中国账户柜面现金服务需求的客户可前往下列同城网点继续享受柜面现金服务。上海徐家汇支行的客户可以前往以下同城的网点办理企业柜面业务。

城市	机构名称	地址及联系方式	营业时间	银行服务
武汉	汇丰银行(中国)有 限公司武汉中南支行	武汉市武昌区武珞路 442 号新时代商 务中心首层东 群楼商铺 电话(027)6577 9892	周一至周五上午9点至 下午5点,星期六、日/ 节假日休息	企业现金服务
重庆	汇丰银行(中国)有 限公司重庆渝北嘉州 支行	重庆市渝北区龙溪街道红锦大道 100号恒大中渝广场 T9 栋裙楼 YH3 商铺电话: (023) 6366 5626	周一至周五上午9点至 下午5点,星期六、日/ 节假日休息	企业现金服务
青岛	汇丰银行(中国)有 限公司青岛香港花园 支行	青岛市香港中路 87 号 1 层 电话: (0532) 8097 3888	周一至周五上午9点至 下午5点,星期六、日/ 节假日休息	企业现金服务
上海	汇丰银行(中国)有 限公司上海分行	上海市浦东新区陆家嘴世纪大道8号上海国金中心汇丰银行大楼地下一层 电话: (021) 3888 3888		企业业务服务
上海	汇丰银行(中国)有 限公司上海香港广场 支行	上海市淮海中路 283 号香港广场南座 214 室 电话: (021) 3888 8618	周一至周五上午9点至 下午5点,星期六、日/ 节假日休息	企业业务服务

此外,您可选择汇丰中国微信服务号,汇丰中国手机银行,汇丰中国网上银行等自助渠道办理银行业务。如需了解相关信息,敬请咨询您的客户经理或致电我行工商金融服务热线 400 821 8878。

汇丰银行(中国)有限公司 2022年07月26日